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Vraag 1 De Human capital Agenda is nog niet uitgewerkt, dat gebeurt in 
2021/2022. Toch is duidelijk wat de benodigde financiën zijn in 2023 
t/m 2026. (2023: € 359.000, 2024: € 363.000, 2025: € 367.000; 
2026: € 371.000). 
Waar is dat op gebaseerd?

Antwoord 1
Vraag 2 Human Capital is het programma met de meeste benodigde financiën. 

Meer dan de voor de regio onderscheidende thema’s 
Landbouwtransitie en Voeding voor een gezond leven. 
Welke toelichting kan hierbij worden gegeven?

Antwoord 2
Vraag 3 De Liquide middelen lopen op van € 141.367 op 31-12-2021 naar € 

2.024.367 op 31-12-2026. 
A) Hoe komt dat? 
B) Waarom is deze groei nodig?

Antwoord 3
Vraag 4 Het Eigen vermogen loopt op van € 3.123.929 op 31-12-2021 naar € 

7.113.969 op 31-12-2026. 
A) Welke toelichting kan hierbij worden gegeven?
B) Waarom is deze groei nodig?

Antwoord 4
Vraag 5 De overheadskosten bedragen 44,52% van de totale begroting (€ 

1.911.000 overhead t.o.v. € 4.292.000 totale begroting). 
A) Hoe komt het dat de overheadskosten zo’n groot percentage 

vormen? 
B) Op welke manieren wordt eraan gewerkt om dit te verlagen?

Antwoord 5
Vraag 6 Kenmerkend voor het risicoprofiel van Regio Foodvalley is dat de 

1 Een raadslid wendt zich tot de griffier met een verzoek om:
a. feitelijke informatie van geringe omvang;
b. inzage in of afschrift van documenten die openbaar zijn.

  De vragen worden door de griffie z.s.m. doorgezet naar afdelingshoofd (en ambtenaar).
  De vragen worden bij de griffie ingediend en in iBabs geplaatst (tenzij de auteur aangeeft dit niet te wensen). 



regio m.b.t. de strategische samenwerking nauwelijks ontvankelijk is 
voor risico’s. De Algemene reserve is gevormd voor het opvangen van 
de risico’s en wordt toereikend wordt geacht. 
Het voorstel is om het positieve resultaat uit 2021 (€ 192.184) toe te 
voegen aan de Algemene reserve. Daarnaast is het voornemen om € 
115.000 te onttrekken aan de Algemene reserve voor de bijdrage aan 
de Verstedelijkingsstrategie (€ 25.000) en het werkbudget voor 
projectuitwerkingen in het ruimtelijk domein (€ 90.000).

A) Waarom wordt ervoor gekozen om de Algemene reserve per 
saldo te laten groeien met € 77.184?

B) Welke alternatieven zijn overwogen en waarom is daar niet 
voor gekozen?

Antwoord 6


